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Najlepsi uhonorowani 

Srebro dla siatkarzy! 

Zmiany w organizacji ruchu

Wśród nagrodzonych zna-
leźli się:
Karol Narożniak – dyscyplina: 
karate, nagroda za udział w Mi-
strzostwach Polski – 800 zł;
Hubert Manowski – dyscypli-
na: strzelectwo sportowe, na-
groda za miejsce medalowe w 
Mistrzostwach Polski – 1800 zł;
Paulina Mendel – dyscyplina: 
judo, nagroda za udział w Ogól-
nopolskiej Olimpiadzie Mło-
dzieży – 800 zł;

Amelia Zubczyńska – dyscy-
plina: skoki przez przeszkody, 
nagroda za udział w Mistrzo-
stwach Polski – 800 zł; 
Antoni Dąbrowski – dyscy-
plina: szermierka, nagroda za 
udział w Mistrzostwach Pol-
ski – 800 zł;
Alisa Encheva – dyscypli-
na: lekkoatletyka, nagroda za 
miejsce medalowe w Mistrzo-
stwach Polski – 1800 zł; 

Tuż przed sesją absolutoryjną, 21 czerwca br., burmistrz Robert Perkowski wraz z przewod-
niczącym Rady Miasta Ząbki Wojciechem Gutem oraz przewodniczącym Komisji Społecznej 
Grzegorzem Siwkiem, wręczyli dyplomy i pogratulowali osobom, którym zostały przyznane na-
grody za osiągnięte wyniki sportowe w 2017 roku.

Kacper Pękała – dyscyplina: 
szermierka, nagroda za udział 
w Mistrzostwach Polski – 800 zł;
Tadeusz Majstrewicz – dyscy-
plina: łucznictwo, nagroda za 
udział w Mistrzostwach Polski 
– 800 zł;
Benedykt Denkiewicz – dys-
cyplina: szermierka, nagroda za 
udział w Mistrzostwach Polski 
– 800 zł;

Nasz sukces nie jest przy-
padkowy. Jest to efekt wielolet-
niej, ciężkiej pracy, obarczonej 
wieloma wyrzeczeniami i stre-
sami. Walką z przeciwnikiem 
i ze swoimi słabościami oraz 
godzeniem tego wszystkiego z 
nauką. 

Żeby być gotowym na taki 
sukces, trzeba od lat być w czo-
łówce krajowej. 

Ten zespół był na to przy-
gotowany. Przez ostatnie 4 lata 
osiągnęliśmy bardzo dużo suk-
cesów i graliśmy cały czas na 
poziomie najlepszych drużyn 
w kraju.
Kiedy pięć lat temu zdobyliśmy 
z rocznikiem 1997 brązowy me-
dal tych mistrzostw wydawało 
mi się, że już nigdy nawet się nie 
zbliżymy do tego wyniku. 

Ale siatkówka szkolna przez te 
lata bardzo się rozwinęła. 

Program SOS (Siatkarskie 
Ośrodki Szkolne) zbudowany 
przez Polski Związek Piłki Siat-
kowej spowodował, że w całym 
kraju w szkołach objętych tym 
programem zebrani są najlepsi 
młodzi siatkarze z całej Polski.

Wspaniała wiadomość dla wszystkich kibiców i sympatyków siatkówki. Trójka Kobyłka w roku szkol-
nym 2017/18 zdobyła srebrny medal i tytuł wicemistrza Polski w Igrzyskach Młodzieży Szkolnej SZS.

(dokończenie na str. 6)

Od poniedziałku (2 lipca) 
na ul. Księcia Ziemowita obo-
wiązuje jeden kierunek ruchu 
– w stronę ul. Naczelnikow-
skiej.

Na odcinku pomiędzy 
ulicami Mieszka I i Grobel-
ską będą prowadzone prace 
związane z budową kanaliza-
cji. Prace zostały podzielone 
na kilka etapów – plac budo-
wy będzie zajmował krótkie 
odcinki. W tym czasie będzie 
obowiązywał ruch jednokie-
runkowy – w stronę ul. Na-
czelnikowskiej. Obraz w prze-
ciwnym kierunku zostanie 
poprowadzony ulicami: Za-
braniecka – Księżnej Anny – 
Rzeczna. 

Taka organizacja ruchu 
będzie obowiązywała do po-
czątku sierpnia.

Autobusy linii  156,  170  i 
nocnej N16 (tylko w kierunku 
krańców METRO MŁOCINY, 
PKP ZACISZE-WILNO/EL-
SNERÓW) pojadą objazdem 
ulicami: Zabraniecka – Księż-
nej Anny – Rzeczna. 

W niedzielę (1 lipca) zmie-
niła się organizacja ruchu na 
węzłach przebudowywanej ul. 
Żołnierskiej z ulicami Strażac-
ką i Czwartaków. Na tym dru-
gim będzie można skręcić w 
każdej relacji.

Trwa przebudowa łączni-
cy w ciągu ul. Strażackiej pod 
wiaduktami ul. Żołnierskiej. 

(dokończenie na str. 4)

Od ul. Stężyckiej do ul. Zesłań-
ców Polskich obowiązuje jeden 
kierunek ruchu – w kierun-
ku Starego Rembertowa. Ob-
jazd będzie prowadził ulicami: 
Żołnierska – Marsa – Chełm-
żyńska. Zamknięty jest rów-
nież skręt z ul. Żołnierskiej (od 
strony ul. Marsa) w prawo w ul. 
Strażacką. Objazdy zostały po-
prowadzone ul. Marsa lub ul. 
Czwartaków. 

W niedzielę wieczorem 
prace budowlane na ul. Stra-
żackiej przeniosły się na pół-
nocną stronę jezdni. Jadący ul. 
Żołnierską od strony Zielonki 
nie będą mogli skręcić w prawo 
w ul. Strażacką. Objazd prowa-
dzi ulicami: Żołnierska – Marsa 
– Chełmżyńska.  Również jadą-
cy od strony ul. Chełmżyńskiej 
nie będą mogli pojechać do 
ul. Żołnierskiej – będą musieli 
skręcić na łącznicę, przejechać 
pod wiaduktem i tutaj skręcić 
w lewo na ul. Żołnierską w kie-
runku Zielonki lub w prawo w 
stronę Starego Rembertowa. 

(dokończenie na str. 6)

Sołtyska na medal! 
Na XXXII Przeglądzie Ze-

społów Artystycznych KGW 
w gminie Wąsewo (powiat 
ostrowski) Hanna Wronka, 
sołtyska Równego, ceniona li-
derka i działaczka społeczna, 
odebrała medal pamiątkowy 
„PRO MASOVIA” za wybitne 
zasługi oraz całokształt dzia-
łalności na rzecz wojewódz-
twa mazowieckiego. Medal, 
w imieniu Marszałka Wo-
jewództwa Mazowieckiego 
Adama Struzika, wręczył jej 
radny sejmiku województwa 
mazowieckiego Marian Kru-
piński. 

Jest to pierwsze tego typu 
wyróżnienie na terenie gminy 
Strachówka.

Serdecznie gratulujemy! 

Trzy miejsca, cztery wiadukty
Czytaj na str. 5 
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Polska potrafi wygrywać

Zapraszamy do Biura 
Posła Piotra Uścińskiego 

w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   
a także do Mobilnego Biura 

Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, 

gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77 
email: biuro@uscinski.pl

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Dyrektor Szpitala Mat-
ki Bożej Nieustającej Pomocy 
w Wołominie w kwietniu zło-
żył wniosek do Rady Powiatu 
Wołomińskiego o wyrażenie 
zgody na wynajem na okres 
5 lat lokali o powierzchni 324 
m kw. i terenu zewnętrzne-
go o pow. 300 m kw. na tere-
nie przyległym do budynku 
głównego szpitala z przezna-
czeniem na outsourcing (wy-
dzielenie ze struktury orga-
nizacyjnej przedsiębiorstwa 
niektórych realizowanych 
przez nie samodzielnie funk-
cji i przekazanie ich do wy-
konania innym podmiotom 
– źródło wikipedia) świad-
czeń zdrowotnych prowadzo-
nych całodobowo w zakresie 
kompleksowych badań dia-
gnostyki obrazowej. Te loka-
le na wynajem to: 274 m kw. 
na II piętrze budynku głów-
nego na prowadzenie ba-
dań RTG i USG; 50 m kw. na 
parterze budynku głównego 
na zainstalowanie tomogra-
fu komputerowego i prowa-
dzenie badań TK; 300 m kw. 
powierzchni terenu przyle-
głego do budynku głównego 
na zagospodarowanie, pod-
łączenie kontenerowej sta-
cji rezonansu magnetyczne-
go i prowadzenie badań RM. 
W uzasadnieniu do wniosku 
dyrektor szpitala poinformo-
wał, że placówka prowadzi 
postępowanie konkursowe na 
wynajem wymienionych po-
wierzchni na okres 5 lat. To 
dosłowny cytat z uzasadnie-
nie projektu uchwały, który 
wskazuje, że dyrektor skła-
da wniosek do rady powiatu 
o wyrażenie zgody na wyna-
jem lokali i jednocześnie, bez 
zgody tejże rady nieodzownej 

w tym przypadku, prowadzi 
konkursy na wynajem tych-
że lokali. 

Mistrzostwo świata 
w krojeniu

Rada powiatu uchwałę w 
sprawie wyrażenia zgody na 
wynajem lokali w budynku 
głównym i terenu zewnętrz-
nego przyległego do budyn-
ku głównego szpitala z prze-
znaczeniem na outsourcing 
świadczeń zdrowotnych w 
zakresie diagnostyki obrazo-
wej, rozpatrywała na majowej 
sesji. Dzień przed sesją pro-
jekt uchwały został negatyw-
nie zaopiniowany przez Ko-
misję Zdrowia. Nie licząc się 
z opinią merytorycznej ko-
misji, następnego dnia zwo-
lennicy wynajmu próbowali 
przeforsować przegłosowanie 
uchwały. Jednak dyskusję na 
ten temat zdominowali prze-
ciwnicy wynajmu, radni Pra-
wa i Sprawiedliwości. – Dziw-
na jest aktywność dyrekcji 
szpitala w zakresie wynajmo-
wania powierzchni. Niedaw-
no laboratorium, teraz dia-
gnostyka obrazowa, czyli coś 
takiego, co jeszcze niedawno 
robiliśmy sami. Teraz odda-
jemy powierzchnię szpitala, 
pozbywamy się pracowników. 
Rozbudowujemy powierzchnię 
szpitala i oddajemy to firmom 
zewnętrznym, które będą na 
tym zarabiać. To jest mistrzo-
stwo świata, ktoś przyjedzie z 
Krakowa i będzie robił tutaj 
biznes. Oddajmy firmie ze-
wnętrznej zarządzanie szpita-
lem, będzie jeden a nie pięciu 
dyrektorów – mówił Ireneusz 
Maślany, jeden z bardziej ak-
tywnych radnych, członek 
Komisji Zdrowia. Radny do-

dał jeszcze: - Nie chcę, żeby 
nasz szpital był salami: kroimy 
po kolei i oddajemy prywat-
nym firmom. 

W uzasadnieniu do pro-
jektu uchwały zaznaczo-
no, że „szpital oszacował, że 
za wynajem omawianej po-
wierzchni w okresie 5 lat 
uzyska przychód w wyso-
kości 1.233.460,00 zł brutto 
oraz zapewni szpitalowi ca-
łodobowo obsługę w zakre-
sie świadczeń zdrowotnych 
w ramach kompleksowej dia-
gnostyki obrazowej”. Kwota ta 
nie przekonała niechętnych 
wynajmowaniu lokali, radny 
Maślany powiedział wręcz: - 
Jesteśmy przeciwni oddawaniu 
kolejnych elementów naszego 
szpitala, protestujemy. I  cho-
ciaż przewodniczący rady Ja-
nusz Werczyński przyznał, że 
„osobiście nie ma wątpliwo-
ści”, to na wniosek radnych 
koalicyjnych Wspólnoty Sa-
morządowej, PO i Forum 
Dobrego Samorządu zosta-
ła zwołana krótka przerwa. 
Po naradzie zdecydowano, że 
uchwała o wynajmie szpital-
nych lokali zostanie zdjęcia z 
porządku obrad i przekazana 
radnym z Komisji Zdrowia do 
ponownego rozpatrzenia. 

Mocne i słabe strony 
Podczas komisji w dniu 

6 czerwca radni zobowiąza-
li dyrekcję szpitala do przy-
gotowania analizy kosztów 
funkcjonowania Zakładu 
Diagnostyki Obrazowej. Mo-
jej Gazecie Regionalnej udało 
się dotrzeć do tego opracowa-
nia. Stąd wiadomo, że w 2017 
r. koszt utrzymania zakładu 
wyniósł 3.656.762 zł, z czego 
1.781.265 zł pochłonęły kosz-

ty utrzymania pracowników i 
materiały, a pozostałe środki 
przeznaczono na zakup usług 
diagnostyki obrazowej TK i 
RM. Opracowanie zawiera 
m.in. koszty nabycia sprzę-
tu do Zakładu Diagnostyki 
Obrazowej, koszty utrzyma-
nia centrum opisowego, stan 
zatrudnienia z uwagą, że w 
całej Polsce brakuje lekarzy 
radiologów. Cyt. „Szpital w 
Wołominie również cierpi na 
braki kadrowe w tym zakre-
sie. Na dzień dzisiejszy nie 
mamy pełnego zabezpiecze-
nia w Zakładzie Diagnostyki 
Obrazowej. Brak ciągłej ob-
sady lekarskiej w godzinach 
20.00- 08.00”. Dalej przedsta-
wione są koszty eksploatacyj-
ne, warianty zabezpieczenia 
świadczeń z zakresu diagno-
styki obrazowej w szpitalu w 
Wołominie (do wyboru: za-
kup sprzętu do ZDO i jego 
obsługa za pomocą własnych 
kadr, leasing sprzętu i obsłu-
ga za pomocą własnych kadr, 
outsourcing z wynajmem po-
mieszczeń). Przedstawione 
zostały także mocne i słabe 
strony oraz szanse i zagroże-
nia zarówno outsourcingu, 
jak i prowadzenia własnego 
zakładu. Nie będziemy ich 
teraz wymieniać, bo sprawa 
ZDO pewnie jeszcze powró-
ci na obrady sesji. A skoro już 
piszemy o szpitalu, to na sesji 
18 czerwca radni nie przyję-
li sprawozdania finansowego 
szpitala za 2017 r. Uchwała w 
sprawie zatwierdzenia rocz-
nego sprawozdania finanso-
wego uzyskała w głosowaniu 
wynik: 12 za, 12 przeciw, a 2 
radnych wstrzymało się od 
głosu.  cdn.

Szpital jak salami

„Po kilkunastu go-
dzinach rozmów, sporów, 
zwrotów akcji udało się … 
zwyciężyły nasze racje, … 
koniec z przymusową re-
lokacją uchodźców” – tak 
Premier Mateusz Mora-
wiecki podsumował ubie-
głotygodniowy szczyt UE 
dotyczący migracji.

Wielka fala migran-
tów zalewa od kilku lat 
Europę. Na zaproszenie 
Angeli Merkel do Europy 
wciąż napływają setki ty-
sięcy przybyszów z Afry-
ki i Bliskiego Wschodu. 
Gdy rząd PO-PSL zgodził 
się na przyjęcie do Pol-
ski uchodźców w ramach 
przymusowej relokacji, 
wydawało się wielu, że 
nie ma od tego ucieczki. 
Polska po objęciu rządów 
przez PiS sprzeciwiła się 
tym rozwiązaniom. Wie-
lokrotnie byliśmy stra-
szeni karami finansowy-
mi i innymi dotkliwymi 

konsekwencjami, jeśli nie 
zaczniemy przyjmować 
wszystkich migrantów, 
których nam przyślą z in-
nych krajów, nawet gdyby 
to było wbrew interesowi 
Polski i wbrew woli tych 
osób. Ale byliśmy twar-
dzi i odważnie broniliśmy 
Polski przed tym fatalnym 
pomysłem, by ludzi na siłę 
przesiedlać. 

Ponad dwa lata zma-
gań faktycznie przyniosło 
wielkie zwycięstwo w tej 
sprawie. Zwyciężył nasz 
pogląd, według którego 
powinniśmy pomagać lu-
dziom w ich krajach, aby 
nie musieli migrować za 
chlebem, aby pomagać 
uchodźcom tam, gdzie są 
i można im pomóc, bez 
przymusowego przesiedla-
nia i bez przymusowego 
ich przyjmowania przez 
poszczególne kraje. 

Kolejne kraje zaczęły 
podważać wcześniejsze 
ustalenia unijne. W końcu, 
przy wsparciu całej gru-
py wyszehradzkiej i kilku 
innych krajów, udało się. 
Każdy kraj sam podejmie 
decyzję, ilu migrantów 
chce przyjąć. 

Ustalono także m.in., 
że migranci uratowani na 
Morzu Śródziemnym będą 
odsyłani z powrotem do 
Afryki.
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„Nie ten żył długo, kto liczne miał lata,
lecz ten, kto zrobił wiele dobrego dla świata”

Adam Naruszewicz

Wyrazy głębokiego żalu i współczucia Rodzinie i Bliskim 
z powodu tragicznej śmierci

Śp. Roberta Makowskiego
Wiceburmistrza Wołomina, 

byłego Komendanta Powiatowego Policji w Wołominie,  
mieszkańca naszego powiatu

składają:

Starosta Wołomiński Kazimierz Rakowski, 
Wicestarosta Adam Łossan z Zarządem  

i pracownikami Starostwa 
oraz Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Werczyński  

z radnymi.

Z głębokim żalem i smutkiem żegnamy 

Śp. Roberta Makowskiego 
Wiceburmistrza Wołomina, samorządowca, 
byłego Komendanta Policji w Wołominie, 

darzonego powszechnym szacunkiem, 
który uczynił dużo dobrego.

Pogrążonej w żałobie Rodzinie i Bliskim 
składa wyrazy współczucia 

Prezes Zarządu Powiatowego PSL 
w Wołominie 

Karol Małolepszy

„Boimy się o dzieci”
Zgodnie z uchwałą na mie-

sięczne wynagrodzenie składa 
się: 1) wynagrodzenie zasadni-
cze w wysokości maksymalnej 

Wolę nie widzieć, jak kto głosuje  
POWIAT. Zmniejszone wynagrodzenie starosty.

Na czerwcowej sesji Rady Powiatu Wołomińskiego radni podjęli uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości miesięcznego wynagrodzenia dla Starosty Wołomińskiego. Uchwała została podjęta w na-
stępstwie nowego Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie zasad wynagra-
dzania pracowników samorządowych, zmianie uległa kwota wynagrodzenia zasadniczego, od którego 
obliczana jest wysokość dodatku funkcyjnego, a także stawki wynagrodzeń zasadniczych. 

Nową inwestycję przyjęto z 
ogromnym zadowoleniem, jed-
nak po pewnym czasie okazało 
się, że wiążą się z nią znaczne 
uciążliwości. Otóż, ul. Czwar-

taków, szeroka i wyasfaltowana, 
zaczęła być traktowana jak tor 
wyścigowy. Nie ma dnia, żeby 
samochody nie jeździły z nad-
mierną prędkością, za nic mając 
bezpieczeństwo pieszych. A już 
szczególne obawy dotyczą dzieci 
i ich bezpieczeństwa, ponieważ 
przy ul. Czwartaków znajduje 
się plac zabaw. Tymczasem nie-
którzy kierowcy nie zdejmują 
nogi z gazu nawet przejeżdżając 
koło pełnego dzieci placu zabaw. 
W ubiegłym roku mieszkańcy 
mieli już tak bardzo dość, że 
udali się do istniejącego wów-
czas Miejskiego Zakładu Dróg i 
Zieleni z pismem o zamontowa-
nie na jezdni progów zwalniają-
cych, popartym podpisami osób 
zamieszkujących tę okolicę. 

W maju 2017 r. otrzymali 
odpowiedź, z której wynikało, 
że  droga do 2018 r. objęta jest 
gwarancją wykonawcy i nie-
możliwe są jakiekolwiek roboty. 
Mieszkańcy z wyrozumiałością 
podeszli do tej odpowiedzi, bo 

Do redakcji MGR zgłosiła się mieszkanka ul. Czwartaków w Wołominie i przedstawiła problem, 
z którym borykają się od pewnego czasu. Mieszkańcy ul. Czwartaków dopiero pięć lat temu 
doczekali się asfaltowej nawierzchni na „swojej” drodze i chodników na poboczach, wcześniej w 
tym rejonie miasta były wyłącznie gruntowe drogi, a raczej wertepy. 

kwoty wynagrodzenia przewi-
dzianej dla starosty w powiecie 
powyżej 120 tys. mieszkańców, 
zgodnie z obowiązującym 
Rozporządzeniem; 2) doda-
tek funkcyjny w wysokości 
maksymalnej kwoty dodatku 
przewidzianego dla starosty 
zgodnie z wymienionym po-
wyżej rozporządzeniem; 3) do 
powyższych kwot przysługuje 
dodatek specjalny w wysoko-
ści 40% łącznie wynagrodze-
nia zasadniczego i dodatku 
funkcyjnego oraz dodatek za 
wieloletnią pracę w wysokości 
ustawowo określonej. 

Uchwała została podjęta 13 
głosami za (radni Klubu Pra-
wo i Sprawiedliwość), przy 13 
głosach wstrzymujących (rad-
ni tzw. koalicyjni), przy braku 
głosów przeciwnych. Starosta 
Kazimierz Rakowski przed gło-
sowaniem wyszedł z sali konfe-
rencyjnej ze słowami: - Chociaż 
mnie to dotyczy, to na chwilę 
opuszczę obrady. Wolę nie wi-
dzieć, jak kto głosuje. 

W konsekwencji podjęcia 
uchwały, wynagrodzenie staro-
sty zostało zmniejszone o około 
1200 zł miesięcznie.             

Red.myśleli, że jak tylko skończy 
się okres gwarancyjny, to wła-
dza zaraz sobie przypomni o 
ul. Czwartaków i zamontuje 
progi w pobliżu placu zabaw. 

Mamy lipiec, gwarancja już nie 
obowiązuje, a progów jak nie 
było tak nie ma. Mieszkańcy nie 
wiedzą, czy mają pisać kolejne 
pismo i zbierać podpisy, czy po-
winno wystarczyć tamto z ubie-
głego roku, w którym opisywali 

swój problem. - Najbardziej bo-
imy się o dzieci. W urzędzie wie-
dzą o naszym problemie i mogli-
by wreszcie się tym zająć – mówi 
nasza rozmówczyni. - Niektórzy 

kierowcy jeżdżą normalnie, ale 
są też wariaci. Boimy się wy-
puszczać dzieci na plac zabaw. 
Nie chcielibyśmy, aby progi były 
zamontowane dopiero wtedy, jak 
dojdzie do nieszczęścia…

A.B.
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Dochody w 2017 roku wy-
niosły ok. 159 mln zł, zaś wy-
datki ok. 151 mln zł, z czego na 
inwestycje przeznaczono ponad 
16 mln zł.

Znaczącym obszarem wy-
datków publicznych jest oświa-
ta, na którą przeznaczono ok. 68 
mln zł, co stanowi ok. 45% ca-
łego budżetu, a państwowa sub-
wencja oświatowa wraz z dota-
cjami celowymi to wpływ do bu-
dżetu zaledwie w wysokości nie-
wiele ponad 33 mln zł. Oznacza 
to, że ponad połowę wydatków 
na oświatę Ząbki muszą pokry-
wać z „własnej kieszeni”.

Ważną pozycją wydatkową 
są również świadczenia z rządo-
wego programu „500+” oraz na 
pomoc społeczną, na którą prze-
znaczono w Ząbkach kwotę ok. 
35 mln zł.

Przewodniczący Komi-
sji Budżetu i Inwestycji Robert 
Świątkiewicz w imieniu człon-
ków komisji, stwierdził, że w ich 
ocenie budżet był dobrze wyko-
nany. Komisja z satysfakcją pod-
kreśliła niskie zadłużenie miasta, 
które wyniosło 12% w stosunku 
do dochodów.

Po głosowaniu burmistrz 
podziękował radnym za pozy-
tywną ocenę, jak i za współpracę 
na rzecz miasta.

- Jak co roku stawiamy wy-
soko poprzeczkę, wyznaczamy 
ambitne zadania. Co prawda 
wszystkiego nie udało się zrobić 
z uwagi na zewnętrzne uwarun-
kowania decyzyjne. Ale w nie-
których przypadkach zrobiliśmy 
więcej niż zostało zaplanowane 
na początku roku. Obiektywnie 
patrząc mamy złożoną sytuację 

pod kątem budżetowym. Struk-
tura populacji naszej społeczno-
ści pokazuje, że w Ząbkach jest 
bardzo duży odsetek dzieci i mło-
dzieży w stosunku do pozostałych 
grup wiekowych. A z wyliczeń 
GUS-u wynika, że taka sytuacja 
będzie miała jeszcze miejsce do 
ok. 2030 roku.

Bardzo mocno inwestujemy 
w nasze dzieci i młodzież, ma to 
odzwierciedlenie w budżecie.

Mimo obiektywnych trudno-
ści nasz budżet jest w dobrej kon-
dycji, zadłużenie wynosi tylko 
12%. Pozwala nam to na przy-
gotowanie kolejnych, ambitnych 
inwestycji, jak np. budowa nowej 
szkoły. Dziękuję, że wspólnie po-
trafimy podejmować wyzwania, 
czasem mimo różnicy zdań – po-
wiedział na zakończenie bur-
mistrz Robert Perkowski.

W obradach brało udział 
17 radnych, z czego 13 głoso-
wało za przyjęciem uchwały, a 
4 wstrzymało się od głosu. Za-
równo Komisja Rewizyjna, jak 
i Regionalna Izba Obrachun-
kowa pozytywnie zaopiniowały 
wykonanie budżetu za rok 2017. 
Sesja absolutoryjna to sesja, któ-
ra podsumowuje działalność sa-
morządu w minionym roku.

Komentarz burmistrza 
Roberta Roguskiego dla MGR 
po otrzymaniu absolutorium: 
„Ubiegłoroczny budżet po raz 
pierwszy w historii przekroczył 

poziom 100 milionów złotych. 
Zrealizowaliśmy łącznie 94 za-
dania inwestycyjne, co stanowi 
16,39% budżetu. Porównując do 
roku 2016 dochody wzrosły o 5 
102 218,05 zł. Nasi mieszkańcy 
w coraz większym stopniu utoż-
samiają się z Kobyłką, a co za 
tym idzie rozliczają się tu z Urzę-
dem Skarbowym i dzięki temu w 
budżecie miasta w 2017 roku od-
notowaliśmy wzrost dochodów z 
tytułu podatku dochodowego od 
osób fizycznych o 3 582 858,00 
zł. To jest duża kwota. Subwen-
cja oświatowa na utrzymanie 
szkół i placówek wzrosła o pra-

wie 1,5 mln złotych; w porów-
naniu do  2016 roku udzielono 
więcej dotacji na funkcjonowa-
nie przedszkoli, organizacji poza-
rządowych i innych podmiotów. 
Są to środki na różnorodne ini-
cjatywy, które podnoszą komfort 
życia mieszkańców miasta. Ubie-
głoroczny budżet śmiało można 
nazwać jednym z najlepszych i 
najwyższych w ostatnich latach. 
Dziękuję w tym miejscu Radzie 
Miasta, za dobrą współpracę i 
merytoryczne uwagi, pomysły, co 
przełożyło się na dobrze zrealizo-
wany budżet oraz przyjęte abso-
lutorium Burmistrza Miasta.”

Po sesji absolutoryjnej 
Ząbki

Kobyłka

Na ostatniej sesji Rady Miasta Ząbki jednym z najważniejszych punktów obrad była sprawa udziele-
nia absolutorium burmistrzowi za wykonanie budżetu na 2017 rok. Radni byli niemal jednomyślni. 
Za udzieleniem absolutorium głosowało 20 radnych, a tylko jeden wstrzymał się od głosu. Pozytywne 
opinie wydały również wcześniej analizujące budżet na 2017 r. Regionalna Izba Obrachunkowa w 
Warszawie oraz Komisja Rewizyjna Rady Miasta Ząbki.

25 czerwca odbyła się Sesja Rady Miasta, podczas której Burmistrz Miasta Kobyłka Robert Roguski 
otrzymał absolutorium.

Najlepsi uhonorowani 
Aleksander Denkiewicz – dyscyplina: 
szermierka, nagroda za udział w Mi-
strzostwach Polski – 800 zł;
Ewelina Siedlec – dyscyplina: szer-
mierka, nagroda za udział w Mistrzo-
stwach Polski – 800 zł;
Magdalena Sztyber – dyscyplina: 
szermierka, nagroda za udział w Mi-
strzostwach Polski – 800 zł.

Nagrodzeni mieszkańcy Ząbek 
otrzymali gratulacje i życzenia dal-
szych sukcesów sportowych.

Tego dnia został także wyróżniony, 
za swoją obywatelską postawę, uczeń 
ząbkowskiego gimnazjum Łukasz Szy-
dłowski, który przyczynił się do urato-

wania życia innego nastolatka.
Jemu z kolei pogratulowano wraż-

liwości, trzeźwości umysłu i otwartości 
na drugiego człowieka. Łukasz otrzy-
mał dyplom i karnet na ząbkowski ba-
sen, ufundowany przez Miejskie Cen-
trum Sportu, a także zestaw gadżetów 
miejskich.

Nagrodę za osiągnięte wyniki spor-
towe otrzymał także Przemysław Sło-
niewski - dyscyplina: koszykówka 3x3, 
nagroda za udział w Mistrzostwach 
Polski - 800 zł. Gratulacje i życzenia 
dalszych sukcesów sportowych prze-
kazali koszykarzowi burmistrz wraz z 
przewodniczącym komisji społecznej.

Iwona Potęga

(dokończenie ze str. 1)

Pamiątkowe zdjęcie nagrodzonych z władzami miasta

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1496, ze 
zm.) oraz art. 49 ustawy z  dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2017 r. poz. 1257, ze zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Wójta Gminy Klembów, reprezentowanego przez pełnomocni-
ka P. Pawła Dziedzickiego, z dnia 29 marca 2018 r., złożony w dniu 9 kwietnia 2018 r., uzupeł-
niony pismem z dnia 28 czerwca 2018 r., postępowania administracyjnego w sprawie znak 
WAB.6740.14.16.2018 o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pod na-
zwą: „Budowa drogi gminnej ul. Długiej w Michałowie, gmina Klembów, powiat wołomiń-
ski, woj. mazowieckie na odcinku od km 0+000,00 do km 2+426,80 wraz z infrastrukturą 
towarzyszącą”.
 

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Klembów, w nawiasach – 
numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 123/3 (123/7, 123/8), 298 (298/1, 298/2), 127 (127/1, 127/2), 300/7 (300/41, 300/42), 

301 (301/1, 301/2), 128 (128/1, 128/2), 130/1 (130/3, 130/4), 131/1 (131/3, 131/4), 307 
(307/1, 307/2), 314/12 (314/17, 314/18), 317/2 (317/3, 317/4), 339 (339/1, 339/2), 151 
(151/1, 151/2), 152 (152/3, 152/4), 971 (971/1, 971/2), 988/2 (988/3, 988/4), 230 (230/3, 
230/4), 321 (321/1, 321/2), 989/7 (989/8, 989/9), 232 (232/1, 232/2), 355/1 (355/2, 355/3), 
359/1 (359/2, 359/3), 1142/3 (1142/4, 1142/5), 368/1 (368/8, 368/9), 274 (274/1, 274/2), 
290/20 (290/28, 290/29), 1144 (1144/1, 1144/2), 381 (381/1, 381/2), 391 (391/1, 391/2), 
368/4 (368/10, 368/11) w obrębie 0009 - Michałów, jednostka ew.: 143407_2 - Klembów,

•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Klembów 
w całości:
−	 ew. nr: 294, 290/6 w obrębie 0009 - Michałów, jednostka ew.: 143407_2 - Klembów,

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Klembów, niepodlegające 
przejęciu (tłustym drukiem – numery działek w projektowanym pasie drogowym, w nawiasach 
- numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 123/14, 123/12, 123/10, 295/1, 296/1, 297/1, 124/1, 299/1, 300/3, 125/2, 126/2, 

300/16, 302/1, 303/1, 129/1, 305/1, 130/2, 131/2, 308/1, 313/1, 132/2, 133/2, 314/1, 
134/2, 317/1, 135/2, 320/1, 328/7, 136/4, 137/3, 143/14, 331/1, 143/12, 331/22, 148/2, 
224/2, 975/1, 977/1, 225/2, 979/1, 984/1, 226/2, 228/27, 988/1, 989/2, 345/1, 234/2, 
236/5, 348/2, 253/21, 357/2, 363/2, 253/13 (253/48, 253/49), 253/5 (253/50, 253/51), 
253/6, 364/2, 364/5 (364/10, 364/11), 367, 253/7 (253/46, 253/47), 290/21, 368/5 (368/12, 
368/13), 1143/2, 290/11, 383/2 (383/12, 383/13), 383/1, 384/1, 388/2, 290/15, 291/2, 
293/2 w obrębie 0009 - Michałów, jednostka ew.: 143407_2 – Klembów.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu, niewchodzące 
w skład projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem – numery działek przeznaczone pod 
budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu, w nawiasach – numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 314/12 (314/17, 314/18), 317/2 (317/3, 317/4), 383/3, 384/2, 388/3, 133/1, 134/1, 

290/4, 290/9, 291/1 w obrębie 0009 - Michałów, jednostka ew.: 143407_2 – Klembów.

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można 
zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, 
parter, pokój nr 106 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, 
pt. 8-16, gdzie można również zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia 
w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2017 r. poz. 1257, ze zm.) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia 
publicznego ogłoszenia.
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W Starostwie Powiato-
wym w Wołominie, 27 czerw-
ca br., podpisano umowę z 
wykonawcą 4 obiektów dro-
gowo – kolejowych w naszym 
regionie - w Tłuszczu, Mokrej 
Wsi (Sitne) oraz Zielonce. 
Mają zostać wybudowane w 
ciągu 1.5 roku, a prace ruszą 
już wkrótce.

Spółka PKP Polskie Linie 
Kolejowe S.A. podpisała umo-
wy z firmą INTERCOR (zna-
ną już z podobnych inwestycji 
na tej linii) na budowę czte-
rech wiaduktów - w Zielon-
ce, Tłuszczu i okolicach Mo-
krej Wsi. Inwestycja warta aż 
95,2 mln zł netto będzie reali-
zowana w latach 2018 – 2020,  
w ramach modernizacji linii 
Warszawa – Białystok (Rail 
Baltica). 

Kazimierz Rakowski, sta-
rosta wołomiński. po podpi-
saniu umowy mówił o zna-
czeniu tych inwestycji dla 
komunikacji w regionie, 
zwłaszcza dla bezpieczeństwa. 
Obecni byli tez przedstawi-
ciele zainteresowanych gmin. 
Burmistrz Zielonki Grzegorz 
Dudzik dziękował kolei za 

dodatkową inwestycję – tych 
dwóch wiaduktów nie było w 
pierwotnych planach moder-
nizacji linii, udało się je wy-
negocjować.

Dwa obiekty 
w Zielonce

W tym mieście przewi-
dziano dwie kolejne inwesty-
cje: nowy wiadukt drogowy 
nad ul. Kolejową (równoległy 
do torów – ponad wyjazdem 
z tunelu) oraz wiadukt kolejo-
wy, wraz z drogą dojazdową, 
które połączą rejon ul. Inży-
nierskiej, Leśnej i Słowackie-
go. Powstaną także chodniki i 
ścieżki rowerowe. 

Określenie “wiadukt” w 
rejonie ul. Inżynierskiej może 
tu być mylące, to kwestia spe-
cyficznej nomenklatury kole-
jowej. Przekładając to na zwy-
czajny język – powstanie tak 
naprawdę tunel pod obecny-
mi torami w kierunku War-
szawy Wileńskiej, obok roz-
jazdu na Rembertów, ponad 
którym (w formie wiaduktu) 
znajdą się tory. Wartość całej 
inwestycji w Zielonce to po-
nad 28 mln zł. 

Trzy miejsca, cztery wiadukty
Tłuszcz połączony

Tutaj nowy wiadukt dro-
gowy połączy dwie części 
miasta oraz zapewni dobre 
skomunikowanie z centrum, 
czyli ulicami Warszawską i 
Wiejską. Obiekt wybudowa-
ny zostanie zamiast – wkrótce 
zlikwidowanego - przejazdu w 
ciągu drogi wojewódzkiej nr 
634 (łączącej Tłuszcz z War-
szawą). Winda na wiadukcie 

ma zapewnić m.in. sprawny 
dostęp do posesji mieszkań-
com ulic Bocznej i Przejazdo-
wej. Na tę inwestycję przewi-
dziano ponad 35 mln zł. 

Sitne z wiaduktem
W Mokrej Wsi powstanie 

wiadukt drogowy, w miejscu 
przejazdu kolejowo-drogo-
wego przez linię Warszawa – 
Białystok (nr 6). To droga wo-

jewódzka łącząca Wolę Rasz-
towską i Zawiszyn. Wiadukt 
usprawni komunikację pie-
szą i samochodową w okolicy 
oraz między przedzielonymi 
linią miejscowościami. War-
tość inwestycji to prawie 32 
mln zł.  

Przy okazji konferen-
cji, obecny na niej burmistrz 
Tłuszcza Paweł Bednarczyk 
prostował, że lokalizacyj-
nie nowy obiekt powstanie w 
miejscowości Sitne, a nie – jak 
to podają w swoich materia-
łach kolejarze – w Mokrej Wsi.

*

W tym momencie jesz-
cze nie wiadomo, jak wyglądać 
będą utrudnienia w ruchu po-
ciągów, związane z tymi inwe-
stycjami. Z powodu krótkie-
go terminu realizacji, można 
się spodziewać, że prace ruszą 
bardzo szybko, na pewno jesz-
cze w tym roku. Jak pisaliśmy 
w numerze 12/2018 Mojej Ga-
zety Regionalnej, wkrótce rusza 
też budowa nowych dworców 
w Ząbkach, Dobczynie i Chrzę-
snem. Kolej rusza także w koń-
cu z budową wiaduktu i tunelu 
w Kobyłce. Zamieszanie znów 
może być ogromne.              TS

Samorządowcy i kolejarze po podpisaniu umowy
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Zwolnienie z opłacania składek na ubezpieczenie 
społeczne - Prawo przedsiębiorców

Porady Księgowo-Prawne

Jedną z form wsparcia 
rozwoju przedsiębiorczości 
przewidzianą w nowej ustawie 
prawo przedsiębiorcy są ulgi w 
opłacaniu składki ZUS.

Zgodnie z treścią artykułu 
przedsiębiorca rozpoczyna-
jący działalność gospodarczą 
podlega zwolnieniu z obo-
wiązku uiszczania składek na 
ubezpieczenie społeczne przez 
pierwsze 6 miesięcy licząc od 
dnia faktycznego wykonywa-
nia działalności gospodarczej. 
Ze zwolnienia mogą skorzy-
stać osoby fizyczne zakładają-
ce działalność gospodarczą po 
raz pierwszy, bądź podejmu-

jące ją po co najmniej 60-mie-
sięcznej przerwie. Zwolnienie 
nie obejmuje jednak składek 
na ubezpieczenie zdrowotne. 
Zwolnienie dotyczy również 
wspólników spółki cywilnej i 
jawnej. 

Po okresie 6-miesięcznym 
te same osoby mogą skorzy-
stać również z możliwości 
płacenia składek społecznych 
na zasadach preferencyjnych 
przez kolejne 24 miesiące 
działalności. Składki są w tym 
czasie ograniczone. Całkowite 
zwolnienie nie dotyczy osób, 
które w ramach działalności 
będą wykonywać świadczenia 

na rzecz swojego dotychcza-
sowego pracodawcy. Zaś w 
ramach działalności wyko-
nywane byłyby na rzecz pra-
codawcy te same czynności, 
które obejmowała umowa o 
pracę.

Opracował: 
Sławomir Stwora 

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

http://sklodowscy.pl/aktu-
alnosci/warto-wiedziec/
zwolnienie-z-oplacania-
skladek-na-ubezpieczenie-
spoleczne-prawo-
przedsiebiorcow

Zmiany w organizacji ruchu

 Idealne miejsca 
na wakacyjne zabawy

Jest to również mój oso-
bisty największy sukces w ka-
rierze trenerskiej w siatkówce 
młodzieżowej. Dlatego szcze-
gólnie i osobiście dziękuję oso-
bom, które mi zaufały, poma-
gały i wspierały w trudnych 
chwilach, tj. Tomaszowi Szturo 
– dyrektorowi naszej szkoły, że 

w to wszystko uwierzył, pod-
jął ryzyko i był częścią naszego 
zespołu, Marzenie Skrzypkow-
skiej – cudownej wychowaw-
czyni i „przybranej mamie” 
chłopców, Jarkowi Wołoso-
wiczowi, który był dla mnie 
buforem na wszystkie kłopo-
ty, rodzicom chłopaków, a w 
szczególności Piotrkowi Buli-

rze i Kasi Wojewódzkiej za ich 
wieloletnią pomoc i zaangażo-
wanie i w końcu dziękuję chło-
pakom – Panowie, przeszliście 
do historii i jesteście wzorem 
dla następnych roczników. 

Piotr Szymanowski
trener zespołu 

Trójki Kobyłka

Srebro dla siatkarzy! 
(dokończenie ze str. 1)

Dzięki temu poprawi się 
sytuacja na skrzyżowaniu z ul. 
Czwartaków. Otwarta została 
jezdnia pod budowanym wia-
duktem i przywrócone wszystkie 
relacje skrętne. Oznacza to, że 
jadący od strony Zielonki mogą 
skręcić w ul. Czwartaków. Moż-
na także wyjechać z ul. Czwar-
taków w lewo na ul. Żołnierską.

W związku z powyższymi 
zmianami zmieni się trasa au-
tobusów linii 199 i Ząbki-2 na 
terenie Rembertowa. 

Linia autobusowa 199 (tyl-
ko  w kierunku krańca  REM-
BERTÓW-AKADEMIA) zo-
staje – od skrzyżowania ulic 
Żołnierska/Czwartaków – skie-
rowana na trasę  podstawową 
przebiegającą następującym 
ciągiem ulic: Czwartaków – Pa-

derewskiego  – aleja Chruście-
la –  REMBERTÓW-AKADE-
MIA, (rozkład jazdy linii 199 
na stronie ZTM).

Linia Ząbki-2 stronę przy-
stanku Rembertów Ratusz ul. 
Żołnierską, skręci w ul. Czwar-
taków i dalej trasa przebiegnie 
ciągiem ulic Czwartaków, Pa-
derewskiego, Al. gen. Chru-
ściela, autobus zatrzyma się na 
przystanku stałym Rembertów 
Ratusz 01 (tutaj powinny wy-
siąść osoby przesiadające się 
do kolei), dalej trasa przebiega 
ul. Strażacką, autobus zawróci 
na rondzie na skrzyżowaniu ul. 
Strażackiej z ul. Zesłańców Pol-
skich, wróci do Al. gen Chru-
ściela zatrzyma się na przystan-
ku stałym Rembertów Ratusz 
02 (dla osób, które chcą jechać 
w kierunku Ząbek i CH Marki) 

następnie wróci do Ząbek stałą 
trasą ul. Paderewskiego, Czwar-
taków. 

Poza zespołem przystan-
ków Rembertów Ratusz pozo-
stałe przystanki na trasie na te-
renie Rembertowa  mają status 
przystanków na żądanie. 

Za Urzędem Miasta Ząb-
ki przypominamy, że od ponie-
działku 02.07 obowiązuje na linii 
„Ząbki-2” rozkład wakacyjny. 

W związku ze zmianami na 
ul. Żołnierskiej musiał zostać 
zmodyfikowany rozkład jazdy 
linii „Ząbki-2” na odcinku rem-
bertowskim. 

Również, że od 3 lipca (wto-
rek) funkcjonowanie przystan-
ku „Powstańców Las” zostało 
zawieszone do odwołania. 

źródło: 
infoulice, UM Ząbki, ZTM

Wakacje to idealny czas 
na wypoczynek na świeżym 
powietrzu. Oddaliśmy do 
Państwa dyspozycji nowe 
miejsca spotkań i zabaw w 
Duczkach przy ul. Miłej oraz 
przy ul. Wiosennej w Woło-
minie. Doposażamy też już 

istniejące place zabaw. Tam, 
gdzie trzeba, wymieniamy 
stare zabawki na nowe i po-
prawiamy infrastrukturę. Plac 
zabaw przy ul. Kobyłkow-
skiej zyskał nowe ogrodzenie 
i ławki.  Place zabaw przy ul. 
Wileńskiej i na Skwerze im. 

Wodiczki wzbogaciliśmy no-
wymi, dużymi zestawami do 
wielu aktywności. Miejsca 
rodzinnych spotkań są nowo-
czesne, kolorowe i funkcjo-
nalne – idealne do aktywnego 
wypoczynku podczas wakacji.

UM Wołomin

(dokończenie ze str. 1)

Wicemistrzowie Polski to: Dawid Bulira (najlepszy zawodnik drużyny), Dawid Gierłachowski, Mateusz 
Kielak, Oliwier Kostrzewski, Jakub Krasnodębski, Robert Marcinkiewicz, Jakub Tymiński, Paweł Tymiński, 
Filip Wleklak (kapitan zespołu), Konrad Wojewódzki, Jędrzej Ziółkowski. Trenerzy: Piotr Szymanowski, 
Jarosław Wołosowicz

Nowoczesne i kolorowe place zabaw

Plac zabaw na Skwerze im. Wodiczki

Plac zabaw przy ul. Kobyłkowskiej Plac zabaw przy ul. Wileńskiej

Plac zabaw w Duczkach przy ul. Miłej
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię brukarzy i pomocników 
brukarzy. Tel. 512 289 277

SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, poddasze, 
tel. 504-298-135 

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię mechanika w warsztacie 
samochodowym w Słupnie. 
Tel. (22) 786 68 51

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

MOTORYZACJA

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• Kupię ziemię rolną w okolicy Radzy-
mina, tel. 727 999 900

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

NIERUCHOMOŚCI

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

 Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

Siatki ogrodzeniowe

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię kobiety w cukierni w Dą-
brówce. Atrakcyjne warunki.
Tel. 602 351 430

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, żyrandole, 
lampy, obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: poniedziałek, wtorek, czwartek: 9.00 -16.00
środa, piątek: 9.00 - 17.00, sobota: 10.00 - 14.00

Otwarte również w każdą niedzielę: 10.00 - 15.00

Meble 
wielkogabarytowe

Promocja!   do 
40%  do 

30%

Bibeloty



To muzyczne wydarzenie, 
które od 2015 roku na stałe wpi-
sało się w kulturalny kalendarz 
miasta, odbyło się 23 czerwca w 
Parku Miejskim im. Szuberta w 
Ząbkach. Festiwal ma charakter 
otwarty i jest konkursem dla 
wszystkich osób i grup teatral-
nych w Polsce. W swoim zało-
żeniu ma na celu prezentację 
dorobku wybitnych kompozyto-
rów i librecistów musicalowych. 

Organizatorami festiwalu 
są: burmistrz Miasta Ząbki Ro-
bert Perkowski, Miejski Ośro-
dek Kultury w Ząbkach oraz 
Wyższa Szkoła Współpracy 
Międzynarodowej i Regional-
nej im. Zygmunta Glogera w 
Wołominie. 

Jednak głównym pomy-
słodawcą festiwalu był zmarły 
przed rokiem Marek Wysocki, 
ceniony aktor i reżyser, wy-

różniający się wspaniałym 
głosem, laureat nagrody im. 
Zbyszka Cybulskiego.  Marek 
Wysocki był współautorem 
popularnego programu dla 
dzieci Tik-Tak. Znany szerszej 
widowni jako odtwórca roli 
Pana Samochodzika w ekrani-
zacji powieści Zbigniewa Nie-
nackiego „Pan Samochodzik i 
praskie tajemnice”.

Był prezesem Polskich 
Festiwali SA, założycielem i 
wieloletnim dziekanem Wy-
działu Aktorskiego w Wyższej 
Szkole Komunikowania i Me-
diów Społecznych im. Jerze-
go Giedroycia w Warszawie, 
dyrektorem artystycznym 
Teatru Equus w Zielonce, 
dyrektorem Instytutu Sztuki 
Aktorskiej w Mistrzowskiej 
Szkole Technik Aktorskich 
Wyższej Szkoły Współpracy 
Międzynarodowej i Regio-
nalnej. Artysta został odzna-

czony przez Ministra Kultury 
Kazimierza Dejmka odznaką 
honorową „Zasłużony dla 
Kultury Polskiej” oraz dwu-
krotnie uhonorowany Srebr-
nym Asem Sukcesu przez 
Kapitułę Akademii Polskiego 
Sukcesu. Był również twórcą 
Ogólnopolskiego Festiwa-

lu Piosenki Międzywojennej 
Orchidea w Wołominie oraz 
Ogólnopolskiego Festiwalu 
Piosenki Musicalowej im. G. 
Gershwina.

Nie dziwi zatem, że w 
organizację kolejnych edycji 
festiwalu zaangażowana jest 
obecnie żona reżysera, Joanna 
Wysocka oraz córka Domini-
ka, która swoje pierwsze kroki 
na scenie stawiała obok ojca.

Jury festiwalowe, pod prze-
wodnictwem Jana Szurmieja, 
wyłoniło laureatów, których  
popisy licznie zgromadzona 
widownia mogła ocenić pod-
czas uroczystej gali finałowej. 
Gwiazdami festiwalu byli: Ma-
rek Torzewski - polski śpiewak 
operowy - tenor, Aneta Figiel 
– wokalistka i kompozytorka, 
artyści Teatru Rampa w War-
szawie z Jakubem Wocialem na 
czele.

I miejsce – Gran Prix Fe-
stiwalu - statuetkę Funny Face  
przypadło Natalii Vyspinskiej 
z Ukrainy. Statuetkę wręczył 
zwyciężczyni burmistrz Ząbek 
Robert Perkowski. Laureatka 
otrzymała również czek na 
kwotę 5 tys. zł, który wręczył jej 
jeden ze sponsorów wydarze-

nia, Łukasz Góral przedstawi-
ciel firmy Gór–Pis. Z kolei Ma-
riusz Ryciak, prezes Miejskiego 
Centrum Sportu w Ząbkach 
wręczył szczęśliwej laureatce 
karnet o wartości 1 tys. złotych 
do miejskiej pływalni.

II miejsce zajęła Anita Ko-
styńska z Lublina. Nagrodę w 
wysokości 3 tys. zł, ufundowa-
ną przez firmę Fair Play Plus, 
otrzymała z rąk burmistrza 
miasta Roberta Perkowskiego. 
Zdobywczyni 2 miejsca otrzy-
mała również karnet na ząb-
kowską pływalnię o wartości 1 
tys. zł.

III miejsce jury przyznało 
Iwonie Piech. W nagrodę ode-
brała czek na kwotę 1.5 tys. zł, 
który wręczyła Renata Skiepko, 
przedstawiciel firmy „Drims” 
w towarzystwie burmistrza 
Ząbek. Otrzymała także karnet 
o wartości 1 tys. zł na miejską 
pływalnię.

Wyróżnienie w kategorii 
największa indywidualność fe-
stiwalu otrzymała zdobywczyni 
Gran Prix Natalia Vyspinska. 
Nagrodą był czek o wartości 
12000 zł na trzyletnie studia 
w Wyższej Szkole Współpra-
cy Międzynarodowej i Regio-

nalnej im. Zygmunta Glogera 
w Wołominie na dowolnym 
kierunku filologicznym,  któ-
ry wręczył laureatce dyrektor 
WSWMiR, Sławomir Nelkow-
ski. 

Wyróżnienie Związku Ar-
tystów Scen Polskich otrzymała 
Anna Baczewska z Łomży.

Sponsorami wydarzenia 
byli: Drukarnia Benedysiuk, 
Grupa DSF, Przedsiębiorstwo 
Budowlano – Handlowe „Gór 
–Pis”, Nadleśnictwo Drewni-
ca, Kwiaciarnia Lotos, Przed-
siębiorstwo Wodociągów i 
Kanalizacji w Ząbkach Sp z 
o.o., Restauracja Fuego, Grupa 
Machowicz – Budownictwo, 
Miejskie Centrum Sportu w 
Ząbkach, Restauracja „U Ar-
tura” Artur Świerżewski, Fotex 
– noclegi Ząbki, Firma Dozbud 
Development, Firma Fair Play 
Plus, Hotel ‘Mansor”, Firma 
„Drims”, Hurtownia Real Ja-
nusz Krajewski, Firma „Kadi-
mex”. Partnerem Festiwalu jest 
Fundacja PKO Banku Polskie-
go”. 

Moja Gazeta Regionalna 
objęła festiwal patronatem me-
dialnym.

red.

Statuetka Funny Face dla Natalii Vyspinskiej
Za nami IV Ogólnopolski Festiwal Piosenki Musicalowej im. George’a Gershwina o statuetkę FUNNY FACE.

Jakub Wocial z artystami teatru Rampa

Podczas koncertu oddano cześć śp. Markowi Wysockiemu, twórcy festiwalu

(Od lewej) Dominika Wysocka, burmistrz Robert Perkowski, zdobywczyni Grand Prix Natalia Vyspinska 
oraz przedstawiciele sponsorów: Łukasz Góral (Gór-Pis) i Mariusz Ryciak, prezes MCS w Ząbkach


